
9 Days Scandinavia/Aurora Borealis (Northern Lights), 

      Attic Circle + Lapland + Santa Claus Village

  (Helsinki/Rovaniemi/Kakslauttanen/Saariselka/Kirkenes)
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3-4* Hotels - 6 nites 

Helsinki/Rovaniemi (on board train) - 1 nite
Rovaniemi - 2 nites - City/Santa Claus
Saariselka - 2 nites - Holiday Club/Tunturi
Kirkenes - 1 nite - Thon/Scandic or similarr

Meals - 6  Buffet Breakfast
6  Lunch 6 Dinner

Entrances included:
Stockholm-Temppeliaukion Church

Rovaniemi - Husky Dog Farm & Santa Claus Village
Arktikum House - Artic Circle
Nite coach for AURORA BOREALIS hunting
Reindeer Farm & Reindeer ride
Ranua - Ranua Wildlife Park

Saariselka – Glass Igloo Village - visit
Santa Resort - 1 hot drink/ginger biscuit

Inara - City tour + Sami Museum
Kirkenese - Visit Snowhotel
King crab safari - include Lunch

Guides - English speaking guides in Helsinki/
Rovaniemi/Saariselka/Ranua/Saariselka/
Inari

+ Tour Manager - bilingual - English/Mandarin-
Cantonese speaking

Tour itinenary
D1 KUL/HELSINKI Meals on board
D2 HELSINKI-ARRIVE                         Breakfast on board/L/D     

HELSINKI (on board NITE train)ROVANIEMI    

D3 ROVANIEMI/RANUA/ROVANIEMI     Buffet Breakfast/L/D     
D4 ROVANIEMI/SAARISELKA/ROVANIEMI

Buffet Breakfast/L/D
D5 ROVANIEMI/INARI/SAARISELKA      Buffet Breakfast/L/D
D6 SAARISELKA/KIRKENESSNOWHOTEL/

KING CRAB/SAARISELKA                    Buffet Breakfast/L/D
D7 SAARISELKA/KIRKENESE                    Buffet Breakfast/L/D
D8 KIRKENESE/OSLO           Buffet Breakfast/Meals on board
D9 KUL - ARRIVE HOME TODAY

Highlights



Day 02  Helsinki, Finland                                           Breakfast on board/Lunch/Dinner

Good day, as we arrive in Helsinki, our city tour includes the Finlandia Hall, the Senate,

Domed Russian Church, Market Square, Sibelius Park, Tempellinukio Church -

Rocky Church. Some free time to stroll along the old town, perhaps do some shopping,

Evening we take the Overnite Santa Claus train to Rovaniemi – arrive next morning

Day 3 Rovaniemi/Santa Claus Village/Rovaniemi         Buffet breakfast/Lunch/Dinner  

Arrive this morning in  Rovaniemi, capital city and commercial centre of Finalnd's

Northernmost province, Lapland - situated close to the Arctic Circle, also home of Santa

Claus Village - with it's large variety of Christmas related items, card, CD are sold in

the post office. All mail sent from the post office will be stamp with a “special Santa Claus”

postmark. If you are lucky, Father Santa Claus might be there. Attend a special Lapp

ceremony of crossing the “Artic Circle” and receive an Artic Certificate. Visit the 

Husky Dog Farm, where the lovely husky dogs welcome you heartily, get familiar with these

lovely animals, their life, training, take a ride on the “sledge” hauled by a dog team.

Day  04  Rovaniemi/Ranua Wildlife Park/Arktikum Museum/Cross country skiing 

Aurora Borealis/Northern lights/Rovaniemi       Buffet breakfast/Lunch/Dinner 

Visit Ranua Wildlife Park - the northenmost zoo in the world - it will give you an opportunity

to view the Artic animals in their natural environment. There are about 50 different kinds of

animals that live or have done so in the past  - like artic fox, beaver, lynx, moose, polar 

bear, reindeer and snowy owl. View the most stunning building in Rovaniemi - “Arktikum”,

a science centre and museum that focus on the Artic regions and presents the life - natural

habitat, history, customs and cultures of the people of the Arctic Circle.Evening, we travel

to the rural areas to observe this phenomenal wonder of nature as the Aurora Borealis 

Northern Lights pours it's colour into  the clear nite skies with it's theatrical performance

(subject to weather conditions). Sighting of this visual spectacle is dependent on solar

activity, cloud cover and general weather conditions. Hence it can “never” be guaranteed. 

to this tour as the “dancing colorful lights” may show itself randomly during your full

stay in Lapland. 

Day 01  Kuala Lumpur/Helsinki                                                         Meals on board

We assemble at the KLIA airport for our flight to the capital city of Finland, Helsinki



Day 05  Rovaniemi/Rain deer farm//Reindeer Sledge ride/Snowmobile Safari/

Kakslauttanen-Aurora Borealis-Northern Lights/Saariselka 

Buffet Breakfast/Lunch/Dinner

Travel by “snowmobile” safari to the reindeer far, the route runs along traditional forest

tracks covered in snow, winter roads and frozen rivers, sea. The Safari includes a tour

in a sledge pulled by reindeers. Visit the Reindeer farm - hear more about the reindeer 

husbandry and Lappish culture, learn how to throw a lasso (Sami Suopunki), coffee, tea 

and cake will be serve  here. Continue on to Kakslauttanen - visit the “Glass Igloo” -

built of thermo glass. 

Day 06  Kakslauttan/Santa Resort/Museum/Saariselka Buffet Breakfast/Lunch/Dinner

Visit Kakslauttanen Artic Resort - see the smoke sauna, ice pool, snow chapel and ice

bar, then Santa's Resort - Santa own house, let the Elves guide you around and introduce

you to the reindeers, also enjoy your hot drinks with delicious ginger biscuits. Tonite, you 

bathe in the world's largest “smoke sauna”, then take a traditional plunge in the “ice 

pool” which is an incredibly refreshing experience.  

Day 7 Saariselka/ Snowmobile sleigh ride/King crab fishing/Snow hotel/Kirkeness

Buffet Breakfast/Lunch/Dinner

We travel from Saariselka to Kirkeness from here enjoy your snowmobile drawn sleigh

ride to enjoy an unforgetable King crab “Fishing tour” - through a hole in the ice, you will

try  to catch a magnificient King crab – these incredible crustaceans can span 2 metres 

and weigh up to 15 kilos. They will be prepared and cooked for you when you return to the

fishermen's house - a reward meal at the end of a fabulous excursion - enjoy the succulent

meat. Visit the Kirkeness Snow Hotel – the structure is built entirely from snow and ice 

each year and has spacious, illuminated snow suites decorated with snow sculptures and

an Artic snow bar for drinks and celebration.

Day 8 Kirkenes /Oslo/Kuala Lumpur                   Breakfast breakfast/Meals on board

Today, we fly to Oslo - on arrival transit to connect our flight to Kuala Lumpur

Day 9  Kuala Lumpur - arrive today with souvenirs and scenic, memeories of your

9  Days - Scandinavia, Artic Circle, Aurora Borealis (Northern Lights, Lapland tour  

DISCLAIMER: Sequences of tour itinerary and sightseeing may vary and change or alter due to operational opening 
times and due to the strict EU coach driving regulation hours. In the event of closure or unable to visit due to 
unforeseen circumstances, an alternative sightseeing will be suggested as replacement. 

Tour Code : 9EHO
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD: (TEL) 603 2143 0288 / HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD: (TEL) 603 2148 8448
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9天 6 晚 斯堪的纳维亚/北极光/北极圈/

                            拉普兰+圣诞老人村
赫尔辛基/罗凡涅米/卡克斯劳太恩/萨利色尔卡/希尔克内斯

希尔克内斯

挪威

萨利色尔卡

北极圈

卡克斯劳太恩

罗凡涅米

赫尔辛基

芬兰



4* 酒店 - 7 晚
赫尔辛基 -1晚-火车上过夜– 1晚
罗凡涅米 - 2 晚 - City/Santa Claus
萨利色尔卡 - 2 晚 - Holiday Club/Tunturi
希尔克内斯 - 1 晚 - Thon/Scandic or similarr
奥斯陆 - 1 晚 - Radisson Blu/Clarion or similar

餐饮 - 6  自助早餐
6 午餐 6 晚餐

门票包含:

斯德哥尔摩 -圣殿广场教堂

罗凡涅米–哈士奇犬农场& 圣诞老人村

北极圈博物馆

北极光之旅（按气候而定）

驯鹿农场& 体验骑乘驯鹿之旅

萨利色尔卡 – 冰雪村庄

圣诞老人村– 1 热饮/姜饼

伊纳里 –城市游+萨米博物馆

希尔克内斯-参观冰雪酒店

帝王蟹之旅-包含午餐（按气候而定）

导游-英语导游的城市包括赫尔辛基/罗凡涅米/

萨利色尔卡/拉努阿/伊纳里/斯德哥尔摩

+ 领队-双语 –英语/华语/广东话

行程
D1 吉隆坡/伊斯坦布尔              机上用餐

D2 伊斯坦布尔  机上用餐/午/晚

D3 赫尔辛基/罗凡涅米   自助早餐/午/晚

D4 罗凡涅米/拉努阿/罗凡涅米  自助早餐/午/晚

D5 罗凡涅米/萨利色尔卡   自助早餐/午/晚

D6 萨利色尔卡/伊纳里/萨利色尔卡  自助早餐/午/晚

D7 萨利色尔卡/希尔克内斯冰雪酒店/希尔克内斯 自助早餐/午/晚

D8 希尔克内斯/奥斯陆/吉隆坡                 自助早餐/机上用餐

D9 吉隆坡 – 抵达家园

旅程亮点



天数 行程

第一天 吉隆坡/赫尔辛基 （机上用餐）

与吉隆坡国际机场集合并乘搭航班前往芬兰首都，赫尔辛基。

第二天 赫尔辛基，芬兰 （机上用餐/午/晚）

抵达赫尔辛基，将游览芬兰迪亚大厦，议院广场，俄罗斯圆顶教堂，市集广场，西布里斯纪念
碑和著名的圣殿广场教堂– 又名岩石教堂。岩石教堂有着非常特别的设计，屋顶是由透明玻璃

和上百条柱支撑的圆拱，而墙壁则保留着原有的岩石。过后便是自由时间，我们可以在这老城
里逛逛和参观，并购买一些纪念品。之后我们便乘搭火车前往罗凡涅米– 第二天早上到达（火
车上过夜）。

第三天 赫尔辛基机/罗凡涅米，圣诞老人村 （自助早餐/午/晚）

今天将乘搭内陆航班前往罗凡涅米的拉普兰 – 芬兰北部最大的省也是世界唯一设在北极圈上的
省会，位于北极圈稍南处。他也是传说中的圣诞老人的故乡。当然我们也将会前往参观圣诞老
人村，在这里可以看到满是关于圣诞老人的事物其中当然包括了和圣诞老人有关的纪念品和小
礼物。在这里也有圣诞老公公邮局，我们可以在这里选购明信片并寄出给亲友或自己而且还可
以盖上独一无二的圣诞老公公邮戳。之后我们也能在这有着特别的位置（北极线）的地方拍照
留念并可获取一份北极圈到达证明书。

再之后我们便前往哈士奇犬农场参观，在这里我们可以了解到哈士奇的训练，日常生活和体验
乘搭哈士奇雪橇。

第四天 罗凡涅米/拉努阿野生动物园/北极圈博物馆

北极光 （自助早餐/午/晚）

参观拉努阿野生动物园 – 全世界坐落在最北部的动物园，在这里我们将有机会看到许多的北极
圈动物。这里的动物多大50种其中包括了白狐，海狸，猞猁，驼鹿，北极熊，驯鹿和雪鸮。过
后前往参观罗凡涅米的北极圈博物馆，一个集合了北极圈生态，天气，历史，文化，动植物，
当地原住民生活和狩猎方式等等的资料的地方。我们可以在这里详细的了解到北极圈的各种知
识。傍晚后，我们便前往郊区观赏北极最珍贵的大自然奇观-既美丽又神秘的北极光。（按气候
而定）



第五天 罗凡涅米/驯鹿农场/卡克斯老太恩度假村 （自助早餐/午/晚）

体验乘搭雪地车前往驯鹿农场，沿途可观赏周围漂亮的景色，当然较后也能体验乘搭驯鹿雪橇的乐
趣，由驯鹿们带着我们穿越那冰雪覆盖的森林。在驯鹿农场，我们也能了解到饲养驯鹿的生活和体
验喂食驯鹿的乐趣。最特别的是我们还能在这里学习到如何扔套索（萨米Suopunki）。我们也能在
这里品尝农场准备的一些咖啡和糕点。最后我们将前往卡克斯老太恩参观玻璃冰屋。（冰和雪设施
需按气候而定）

第六天 卡克斯老太恩度假村/圣诞老人度假村/萨利色尔卡 （自助早餐/午/晚）

参观卡克斯老太恩度假村的各种设施，其中包括冰屋，雪教堂，冰吧和烟熏桑拿。过后前往参观圣
诞老人度假村，让“精灵”们引导我们去参观和了解度假村和驯鹿并能享用他们准备的热饮和姜饼
。晚上后，我们可以享受全世界最大的烟熏桑拿和体验传统的冰池跳水，让我们感受与众不同和难
忘的体验。（冰和雪设施需按气候而定）

第七天 萨利色尔卡/帝王蟹捕捞/冰雪酒店/希尔克内斯 （自助早餐/午/晚）

今天会由当地专人带领乘坐雪地摩托车拉的雪橇前往希尔克内斯冻峡湾体验与众不同的帝王蟹捕捞
之旅。大的帝王蟹每只可达2米，重达15公斤，是世界上最大最鲜美的帝王蟹。捕捞完毕后可以到

附近的渔夫住处让他们为我们烹饪美味的帝王蟹大餐享受自己捕捞的回报。过后前往希尔克内斯冰
雪酒店参观这里有着别致设计的冰屋，这里的每个房间都是冰雪雕刻的艺术品，每个房间都有着不
同的设计和主题而且每年都有不同的设计和主题。

（冰雪酒店按情况而定）.

第八天 希尔克内斯/奥斯陆 （自助早餐/机上用餐）

今天将乘搭内陆航班飞往挪威的首都 - 奥斯陆转机飞返吉隆坡

第九天 吉隆坡 –今天带着 9天地北极圈甜蜜回忆和纪念品甜蜜回家

备注：行程及旅游景点的安排会因景点的开放时间及欧洲司机的工作时间而有所变动。诺有任何景点因特别原因关闭或不能前往参观，将会以其
他景点代替。**Chinese Version Itinerary is based on English Version Itinerary

DISCLAIMER: Sequences of tour itinerary and sightseeing may vary and change or alter due to operational opening times and due to the strict 

EU coach driving regulation hours. In the event of closure or unable to visit due to unforeseen circumstances, an alternative sightseeing w ill be 

suggested as replacement.

Tour Code:9EHO 
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD: (TEL) 603 2143 0288 / HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD: (TEL) 603 2148 8448
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